
СОДЕРЖАНИЕ

ТЕОРИЯ ЛЕКСИКОГРАФИИ

Шестакова Л.Л. О принципах описания иноязычных вкраплений в авторских словарях разных типов	5
---	---

СЛОВАРНЫЕ ПРОЕКТЫ И ТРУДЫ

Блинова О.И. Диалектный словарь синонимов в зеркале лексикографической параметризации.....	27
--	----

СЛОВАРИ КАК ИСТОЧНИКИ ИССЛЕДОВАНИЙ

Голев Н.Д. О словарях народных этимологий и мотивационных ассоциаций как отражении онтологических свойств лексических единиц русского языка	38
Мокиенко В.М. Томские сравнительные обороты в «Большом словаре русских народных сравнений» (опыт ареальной характеристики).....	65
Россихина М.Ю. О лексикографических источниках немецкого студенческого языка XVIII–XIX вв.	82
Савенко А.С. Многоязычный мотивационно-сопоставительный словарь как источник для изучения явления мотивации слов	98
СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ	110

CONTENTS

THEORY OF LEXICOGRAPHY

Shestakova L.L. The principles of the description of foreign-language inclusions in author dictionaries of different types	5
--	---

DICTIONARY PROJECTS AND WORKS

Blinova O.I. The dialect dictionary of synonyms in the mirror of lexicographical parametrization	27
--	----

DICTIONARIES AS SOURCES OF RESEARCH

Golev N.D. On dictionaries of folk etymologies and motivational associations as reflection of ontological features of Russian lexical units	38
Mokienko V.M. Tomsk comparative constructions in the <i>Big Dictionary</i> <i>of Russian Folk Comparisons</i> (experience of areal description)	65
Rossikhina M.Yu. On lexicographic sources of German students' language in the 18th–19th centuries.....	82
Savenko A.S. A multilingual motivological comparative dictionary as a source of word motivation study	98
INFORMATION ABOUT THE AUTHORS	110